

<p>ἡελπις τε πρῶβ ετε νεμ ουμερι Εμιλι Δικινσον</p>	<p>“Hope” is the thing with feathers BY EMILY DICKINSON</p>	<p>"الأمل" هو الشيء ذو الريش بقلم إميلي ديكنسون</p>
<p>ἡελπις τε πρῶβ ετε νεμ μερι, θηετ χη εεν ἡψυχη, θηετ λαλι ασνε ζανσαχι, θηετ ορι `νενεζ, αν χε.</p>	<p>“Hope” is the thing with feathers - That perches in the soul - And sings the tune without the words - And never stops - at all .</p>	<p>"الأمل" هو الشيء ذو الريش - الذي يبقى في الروح - ويغني اللحن بدون كلمات - ولا يتوقف أبدًا - على الإطلاق -</p>
<p>θηετ ζολχ `νζουο`, εεν ἡαραθου εεσοθμεε. ουοζ ἡαραθου `εψε ψωπι `ν`μκαζ, `εψἡψωπιτ `μπικουχι `νζαλητ, εταφαρεζ εζανμηψ ευεημ.</p>	<p>And sweetest - in the Gale - is heard - And sore must be the storm - That could abash the little Bird That kept so many warm -</p>	<p>وأحلى - في الريح - يُسمع - ويجب أن تكون العاصفة موجعة - يمكن أن تخزي الطائر الصغير الذي أبقى الكثيرين في الدفء -</p>
<p>αισοθμεε εεν νιχωρα ζωχ `νζουο`, ουοζ εχεεν `φιομ φηετ οι `νψαβι `νζουο`, ουοζ, ψα ἡνου, εεν ουθουε, αεζο `νουλακμη `νενεζ, `ντοτ.</p>	<p>I've heard it in the chillest land - And on the strangest Sea - Yet - never - in Extremity, It asked a crumb - of me.</p>	<p>سمعته في أبرد البلاد - وعلى أغرب بحر - ومع ذلك - أبدًا - في أقصى الحدود، طلب كسرة خبز مني.</p>

<https://www.poetryfoundation.org/poems/42889/hope-is-the-thing-with-feathers-314>

Emily Elizabeth Dickinson (December 10, 1830 – May 15, 1886) was an American poet. Little-known during her life, then she has been regarded as one of the most important figures in American poetry. Dickinson was born in Amherst, Massachusetts, into a prominent family with strong ties to its community.

إميلي إليزابيث ديكنسون (10 ديسمبر 1830 - 15 مايو 1886) كانت شاعرة أمريكية. لم تكن معروفة كثيرًا خلال حياتها، ثم اعتبرت واحدة من أهم الشخصيات في الشعر الأمريكي. ولدت ديكنسون في أمهرست، ماساتشوستس، لعائلة بارزة لها علاقات قوية بمجتمعها.

Ουερμηνία εεν Οσαμα Θαπετ

Translated by Osama Thabet

ترجمة أسامة ثابت